
 

Protokół Nr XIV/2019  

z XIV Sesji Rady Gminy Gaworzyce 

odbytej w dniu 30 września 2019 r. 

 

 

W dniu 30 września 2019 r. o godzinie 13.00 w Sali Rajców Urzędu Gminy w Gaworzycach 

rozpoczęły się obrady XIV Sesji Rady Gminy Gaworzyce. 

Radni obecni na sesji: wg załączonej listy obecności. 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

- Jacek Szwagrzyk- Wójt Gminy Gaworzyce, 

- Ala Cieślak – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Gaworzycach, 

- Małgorzata Frąckowiak - Przewodnicząca Zarządu Związku Gmin Zagłębia Miedziowego, 

- Małgorzata Kosałka – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Gaworzycach, 

- Mirosław Piec – Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach, 

- Tadeusz Kocik – Komendant Gminny OSP, 

- Anita Stangret – Sekretarz Gminy Gaworzyce, 

- Izabela Rak – Skarbnik Gminy Gaworzyce, 

- Małgorzata Bączkowska  – radca prawny Urzędu Gminy, 

- sołtysi gminy Gaworzyce. 

wg załączonych list obecności. 

 

Obradom przewodniczył Edward Białek – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

Pkt 1 

Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Gminy – Edward Białek dokonał otwarcia XIV Sesji Rady Gminy 

Gaworzyce. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy – Edward Białek odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy. 

4.  Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy. 

5.  Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy. 

6.  Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań w okresie między sesjami. 

7.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy w okresie między sesjami. 

8.  Informacja Wójta Gminy Gaworzyce o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2019r. 

9.  Informacja finansowa Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach za I półrocze 2019 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Gaworzyce na 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                           

w Gaworzycach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości na rzecz 

dotychczasowego najemcy. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek, 

szczegółowe warunki przyznawania, obliczania i wypłacania dodatków: motywacyjnego, 

funkcyjnego, mieszkaniowego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Gaworzyce. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3  

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń lub poprawek do protokołów z XI sesji. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół uważa się za przyjęty. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń lub poprawek do protokołów z XI sesji. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół uważa się za przyjęty. 

 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń lub poprawek do protokołów z XI sesji. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół uważa się za przyjęty. 

 

Ad. 6.  

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań w okresie między sesjami 

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań w okresie między sesjami przedstawiła Anita 

Stangret – Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań w okresie między sesjami zostało dołączone do 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy w okresie między sesjami 

Przewodniczący Rady Gminy – Edward Białek przedstawił sprawozdanie z pracy w okresie między 

sesjami. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy w okresie między sesjami zostało dołączone 

do protokołu. 
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Ad. 8 

 Informacja Wójta Gminy Gaworzyce o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 

2019r. 

Informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 r. omówiła Izabela Rak – 

Skarbnik Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag do informacji. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9 

Informacja finansowa Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach za I półrocze 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że Dyrektor zakładu omówił informację 

finansową zakładu za I półrocze 2019 r. podczas wspólnego posiedzenia komisji. 

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Dyrektor zakładu podczas sesji przedstawił główne dane z 

przedmiotowej informacji. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Informacja została dołączona do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag lub pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce. 

Wynik głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto jednomyślnie 15 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

"za" (15): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Koczyło Marcin, Krauze Adam, Kubas Zbigniew, Kupnicka 

Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Podlak Dariusz, 

Raczkowski Ryszard, Rygiel Mateusz, Szydłowska Anna, Wojtczak Bożena. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIV/83/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Gaworzyce na 2019 rok 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag lub pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian 

budżetu Gminy Gaworzyce na 2019 rok Gaworzyce. 

Wynik głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto jednomyślnie 15 głosami „za”. 
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Wynik imienny: 

"za" (15): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Koczyło Marcin, Krauze Adam, Kubas Zbigniew, Kupnicka 

Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Podlak Dariusz, 

Raczkowski Ryszard, Rygiel Mateusz, Szydłowska Anna, Wojtczak Bożena. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIV/84/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                           

w Gaworzycach 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag lub pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nadania 

Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaworzycach. 

Wynik głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto jednomyślnie 15 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

"za" (15): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Koczyło Marcin, Krauze Adam, Kubas Zbigniew, Kupnicka 

Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Podlak Dariusz, 

Raczkowski Ryszard, Rygiel Mateusz, Szydłowska Anna, Wojtczak Bożena. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIV/85/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości na rzecz 

dotychczasowego najemcy 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag lub pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Wynik głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto jednomyślnie 15 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

"za" (15): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Koczyło Marcin, Krauze Adam, Kubas Zbigniew, Kupnicka 

Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Podlak Dariusz, 

Raczkowski Ryszard, Rygiel Mateusz, Szydłowska Anna, Wojtczak Bożena. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIV/86/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 

stawek, szczegółowe warunki przyznawania, obliczania i wypłacania dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, mieszkaniowego i za warunki pracy oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Gaworzyce 

Edward Białek – Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych o tym, że do projektu 

uchwały została wniesiona autopoprawka. 

Przewodniczący Rady odczytał treść autopoprawki. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego urzędu o możliwość głosowania 

przez dwie osoby, które są bezpośrednio „zainteresowane”, gdyż są pedagogami. Czy dwie radne 

podlegają wyłączeniu z głosowania na podstawie art. 25 pkt a? 

Małgorzata Bączkowska – radca prawny wyjaśniła, iż z uwagi na to, że na terenie gminy 

Gaworzyce mamy tylko jedno przedszkole i jedną szkołę podstawową, a dwie panie radne są 

zatrudnione w naszych jednostkach, to dwie radne powinny powstrzymać się od głosowania. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zwrócił się do dwóch radnych o „niegłosowanie 

we własnej sprawie”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag lub pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Wynik głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto jednomyślnie 13 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

"za" (13): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Koczyło Marcin, Krauze Adam, Kubas Zbigniew, Murzyn Kamil, 

Najwer Łukasz, Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Rygiel 

Mateusz, Wojtczak Bożena. 

„nie oddały głosu” (2): 

Kupnicka Jadwiga i Szydłowska Anna. 

Protokół z głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIV/87/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Sprawy różne 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Małgorzacie Frąckowiak - 

Przewodnicząca Zarządu Związku Gmin Zagłębia Miedziowego, która następnie omówiła 

wprowadzane zmiany w systemie gospodarki odpadami. 

Małgorzata Frąckowiak w trakcie wystąpienia na bieżąco odpowiadała na pytania zadawane przez 

radnych i sołtysów. 

O godzinie 14.00 na obrady sesji przybył Kamil Ciupak – Starosta Polkowicki. 

Kamil Ciupak – Starosta Polkowicki szczegółowo przedstawił wpływ „janosikowego” na sytuację 

finansową powiatu polkowickiego i na zadania realizowane przez powiat. 
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Starosta polkowicki zwrócił się z prośbą do zebranych o udostępnianie informacji w mediach 

społecznościowych informacji. 

Wójt Gminy Gaworzyce – Jacek Szwagrzyk skierował do Starosty Polkowickiego pytanie: Jakie 

zadania inwestycyjne dla gminy Gaworzyce w 2020 roku Pan Starosta potraktuje priorytetowo? 

Kamil Ciupak – Starosta Polkowicki odpowiedział, że po zakończeniu inwestycji wodnej w 

Grabiku przewiduje (jeżeli fundusze na to pozwolą): 

- chodnik w Gaworzycach, 

- uzupełnienie drogi przy ulicy Okrężnej w Gaworzycach, 

- rozpoczęcie chodnika w Kurowie Wielkim, 

- utwardzenie jednego pobocza drogi w Dalkowie; 

Docelowo będzie jeszcze dokumentacja na przebudowę drogi w Koźlicach – włącznie z kanalizacją 

deszczową. 

Do wypowiedzi Starosty Polkowickiego odniósł się Wójt Gminy Gaworzyce sygnalizując m.in., 

że gminom bogatszym od gminy Gaworzyce udaje się jednak pozyskać z powiatu środku na drogi. 

Radny Mateusz Rygiel zgłosił, że jest bardzo dużo pęknięć na nawierzchni jezdni na ulicy 

Głównej w Gaworzycach. Dobrze byłoby to poprawić, uzupełnić przed zimą. 

 

Ad. 16 

Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady Gminy – Edward Białek                              

o godz. 14.24 zamknął obrady XIV Sesji Rady Gminy Gaworzyce. 

 

           Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

             Edward Białek 

Protokołowała: 

 

Renata Dziurman                                                                 
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